
Katarzyna ZarEbska

Radna Ilady Miasta Wloclawek

Wloclawek, dnia 2 czerwcaZA2l r.

.Sz.P.

Marek YYojtkowski

Prezgdent Miasta Wloclawek

Interpelacja

Ze wzglgdu na zly stan nawierzchni dr6g we Wloclawku w imieniu motocyklist6w

zwracam sig z uprzejmq prodb4 o podanie wykazu dr6g, ktore zostaly poddane pracom

naprawczym po sezonie zimowym 202AnA21 oraz v'ykazu dr6g, kt6re wymagajq pilnych

napralv wraz ze szczeg6iowymi informacjami rv zakresie jako$ci, trwaloici napraw

oraz ich wplyw na bezpieczeristwo ruchu drogowego ze szczegllnym uwzglEdnieniem

kieruj4cych jedno$ladami. Ponadto proszg o harmonograrn planowanych remont6w do konca

2021 r.

Uprzejmie prosz? Pana Prezydenta o pozyt)rlme rozpatrzenie powy2szej pro6by.
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